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Hierbij ontvangt u de nieuwsbrief van januari  

2019 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier toegewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

CDA Dichtbij  

 

 

 

CDA Dichtbij  
 

Het CDA Etten-Leur is een volkspartij die dichtbij haar achterban wil 
functioneren. Je hoort vaak van burgers dat politieke partijen alleen 
zichtbaar zijn voor verkiezingen. Dit beeld is hardnekkig en kan alleen 
worden bijgesteld door dichtbij te zijn en te blijven ook na verkiezingen. 
Dat is de ambitie van het CDA Etten-Leur. Om die reden zal het CDA 
Etten-Leur de komende jaren ook op bezoek gaan bij lokale verenigingen 
en actief de dialoog aangaan met leden, CDA kiezers en burgers. Het 
afgelopen jaar zijn we te gast geweest bij de rugbyclub Etten-Leur en vv 
Internos. Deze nieuwsbrief draagt ook bij aan communicatie en dialoog. 
Hierin komen zaken aan de orde die spelen in de lokale politiek. Maar ook 
is er ruimte om meningen en standpunten op te halen bij de achterban 
van het CDA Etten-Leur. Om die reden is er bij elk onderwerp een 
verwijzing naar het betrokken fractie- of bestuurlid om te reageren. In 
deze eerste nieuwsbrief van 2019 staan al een aantal zaken vermeld 
waar je reactie op kunt geven. Ik nodig je als voorzitter van het bestuur 
van CDA Etten-Leur uit dat te doen. 

 
Peter Ploegaart (email: Peter.Ploegaert@ziggo.nl ) 
 
 

 

Actueel uit de Raad 
 

 
 
 

 

 

Couperuslaan en Van Bergenpark 
 

In het najaar stond de politieke agenda vooral in het teken van 
nieuwbouwprogramma’s. Mede dankzij de inzet van CDA Etten-Leur in de 
Raad zijn er voor zowel in het plan Van Bergenpark als de Couperuslaan op 
onderdelen wijzigingen aangebracht. Deze wijzigingen sluiten beter aan bij 
de behoeften van omwonenden. Fractievoorzitter Ronnie Buiks licht dit toe. 

 
“Bij Van Bergenpark kregen we signalen dat de verkeersontsluiting niet 
goed was ingepland. We zijn naar omwonenden gegaan en hebben 
gevraagd op welke wijze de verkeersdruk het beste zou kunnen worden 
opgevangen. Met deze suggesties is er overleg geweest tussen 
gemeente en ontwikkelaar NBU. De ontwikkelaar stond open voor 
verbetertips en deze zijn nu ook in het definitief ontwerp verwerkt.”  
Niet alleen de verkeersdrukte was een issue. Ook een verhoging van het 

percentage huurwoningen (20%) en een betere waterhuishouding is via 
een breed gesteund amendement gerealiseerd.  
 
Bij de nieuwbouwplannen bij de Couperuslaan was aanvankelijk veel 

verzet van omwonenden tegen de geplande hoogbouw. In de 
communicatie met omwonenden was geen rekening gehouden met het 
beleid dat de gemeente Etten-Leur heeft opgesteld inzake hoogbouw. Na 
overleg met omwonenden heeft de CDA fractie dit in de Raad aan de 
orde gesteld. Daarbij is in overleg met de ontwikkelaar gekeken hoe we 
naar een passende oplossing konden komen. Etten-Leur wil graag meer 
woningbouw realiseren maar wel met toepassing van de regels. Met een 
maximale bouwhoogte van 14 meter en 4 woonlagen is er voor alle 
partijen een acceptabele oplossing bereikt.  
 
Ronnie Buiks (email: ronpol@hetnet.nl ) 
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Herstel Jan van Hal  
 
 

 
 

 

    

Wethouder van Hal neemt tijd voor herstel 
 
Wethouder van Hal heeft, na uitgebreid overleg met zijn naaste familie en 
zijn artsen, besloten zijn terugkeer niet te versnellen. Zijn herstel van een 
lichte beroerte die hem deze zomer trof, verloopt volgens schema. Volgens 
zijn medici zijn de vooruitzichten op herstel nog steeds prima. Op 21 januari 
moet, volgens de Gemeentewet, door de Gemeenteraad bepaald worden of 
de waarneming door Jan Paantjens voortgezet moet worden. 
 
Rond die datum zal de eerste termijn van 4 maanden verstrijken. Zoals de 
kaarten er nu voor liggen, is het voor Jan van Hal echter nog te vroeg om 
volledig aan de slag te gaan. “Natuurlijk zou ik dolgraag weer aan de slag 

gaan. Als ik echter goed luister naar de adviezen van de artsen en de 
mensen om me heen, hoor ik geluiden dat nog even geduld hebben 
verstandig zou zijn. Als ik eerlijk naar mezelf ben, denk ik dat ze gelijk 
hebben. Hoe graag ik ook weer in de Gemeente aan het werk ben.” Aldus 
Jan van Hal. 
 
Om deze reden zullen College van Burgemeester en Wethouders de 
Gemeenteraad op 21 januari vragen om de vervanging door Jan Paantjens 
nog een periode van 4 maanden voort te zetten. Indien de Raad daarmee 
instemt kan Jan Paantjens dan tot eind mei 2019 de taken waarnemen. In 
de tussentijd zal ook meer duidelijkheid komen over de wijze waarop Jan 
van Hal zijn werk weer zal hervatten. 
 
Peter Ploegaart (email: Peter.Ploegaert@ziggo.nl ) 
Ronnie Buiks (email: ronpol@hetnet.nl ) 

 

Komende 
Raadsvergadering 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

Vaststellen afvalbeleid  
 
In de komende raadsvergadering staat het vaststellen van het afvalbeleid op 
de agenda. In het najaar is een enquête gehouden onder burgers over de wijze 
waarop zij hun restafval willen aanbieden. Op deze enquête was veel kritiek. 
Ook het CDA Etten-Leur is van mening dat deze enquête niet scherp genoeg 
was want hij riep veel vragen op. Met name een rekenvoorbeeld van de kosten 
had meer duidelijkheid geschapen.  
 
Bij het vaststellen van het afvalbeleid zijn voor het CDA de milieuaspecten van 
de afvalverwerking, de service  aan de inwoners en de kosten daarvan 
bepalend.  Door een goede afvalscheiding in herbruikbare stoffen en restafval 
wat verbrand wordt, wordt het milieu minder belast en wordt bijgedragen aan 
het behalen aan de milieudoelstelling die we als gemeente moeten behalen. 
We zijn al op de goede weg, maar streven er naar om het scheidingspercen-
tage nog verder te verhogen. Dat is mogelijk is blijkt uit het onderzoek dat nog 
veel herbruikbaar afval in de restcontainer wordt aangeboden. Dit jaar zit het 
aanbieden van de restcontainer niet meer in het vastrecht, zodat mensen 
gestimuleerd worden hiermee bewuster om te gaan. 
Bij het bepalen van de tarieven van het afvalbeleid wordt uitgegaan van het 

principe “de vervuiler betaalt” en het moet kostendekkend zijn. Goede 
afvalscheiding leidt tot lagere kosten omdat verwerken van restafval geld kost 
en papier en plastic geld opbrengen. Wie goed het afval scheidt en volle 
containers aanbiedt is beduidend goedkoper uit dan iemand die dat niet doet 
en halfvolle containers aan straat zet.  
Wist u dat de afvalstoffenheffing in 2011 € 233,76 bedroeg onafhankelijk of u 
veel of weinig afval aanbood en nu € 156,00 plus € 6 per keer aanbieden van 
restcontainer?  Inwoners die goed hun afval scheiden zijn nu dus veel 
goedkoper uit en dragen bovendien hun steentje bij aan een beter milieu  
Het CDA heeft zich samen met andere partijen bij de begrotingsbehandeling 
sterk gemaakt voor het behoud van het gratis aanbieden van 2x ½ m3 grof 
huishoudelijk afval bij de milieustraat. Dit heeft wel tot een tariefverhoging 
van het vastrecht geleid van € 6 maar het CDA wil toch graag deze service 
voor de burgers behouden en hiermee voorkomen dat er nog meer vuil op 
straat wordt gedumpt. 
De wijze waarop het afval wordt ingezameld kan aangepast/verbeterd worden. 
In de raad gaan we ons daar nu over buigen.  Heeft u vragen, opmerkingen  of 
ideeën over het afvalbeleid dan hoor ik dat graag zodat dat meegenomen kan 
worden bij het vaststellen van het afvalbeleid voor de komende jaren.  
 
Joke Gelderblom (email: joke.gelderblom@kpnmail.nl ) 
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Provinciale Staten 
en Waterschaps- 
verkiezingen 
    

     
   
 

     

Onze kandidaten uit Etten-Leur 
 
De komende verkiezingen op 20 maart 2019 gaan over de samenstelling van 
de Provinciale Staten in Brabant en het bestuur van Waterschap Brabantse 

Delta. Vanuit Etten-Leur zijn twee kandidaten op de lijst gekomen. Ankie de 
Hoon staat op plaats 4 voor het CDA in Brabant en Janneau Meijer staat op 
plaats 8 voor het CDA op de lijst Brabantse Delta. Beide kandidaten geven hun 
speerpunten aan voor de komende periode. 
 
“Den Bosch lijkt ver weg voor Etten-Leur. Toch is het zaak om de 
samenwerking tussen gemeente en Provincie goed vorm te geven. Een 
voorbeeld is de verkeersituatie op de N 640 (Hoevenseweg)”, aldus Ankie de 
Hoon. “Hierbij moet een afweging gemaakt worden tussen verkeersveiligheid 
en leefbaarheid van omwonenden. Mijn inzet is om een goede oplossing te 
bereiken met inspraak van omwonenden en in goede samenwerking met de 
gemeente Etten-Leur en Halderberge. “ 
De afgelopen vier jaar heeft het CDA geen deel uitgemaakt van het Brabants 
bestuur. Hoe kijkt Ankie terug op deze periode ? 
“Je ziet de verarming van het beleid. Of dat nu om ouderenzorg gaat of de 
wijze waarop de agrarische sector wordt benaderd. In alle gevallen missen we 
de stem van het CDA. Daar willen we met de verkiezingen in het verschiet 
graag verandering in brengen. Ik reken op uw steun. Elke stem telt.” 
 
Voor wat betreft de Waterschapsverkiezingen zet Janneau Meijer in op enkele 
zaken die beter kunnen in Etten-Leur in het kader van waterbeheer: “De 
aanpak van blauwalg bijvoorbeeld in de Westpolderplas. En opvang van 
regenwater in de eigen tuin (planten in plaats van stenen) zijn acties waar ik 
namens het Waterschap de samenwerking met gemeente en burgers zoek.”     
 
Ankie de Hoon (email: ankiedehoon@gmail.com ) 
Janneau Meijer (email: janneau_meijer@outlook.com )  
 

Bezoek Avoord 

 
 
 

 

 
 
 

CDA trakteert op oliebollen en appelflappen 
 
Donderdag 27 december 2018 ging een delegatie van de fractie en bestuur op 
bezoek bij verschillende lokaties van Avoord. Het CDA Etten-Leur trakeerde die 
dag op oliebollen en appelflappen. Twee fractieleden Jürgen van Hulst en 
Mariëtte Nooijens lichten de actie toe 
 
“Aandacht voor de medemens is gemakkelijk gezegd en door de spontane 
actie om vlak voor Oudjaar bewoners van Avoord te tracteren op oliebollen en 
appelflappen geeft de CDA fractie daar uitvoering aan”, aldus Mariëtte 
Nooijens. De CDA fractie wil graag contact met de burger. In dat contact krijg 
je gevraagd en ongevraagd reacties.  
“We zullen de komende tijd op gezette tijden zichtbaar aanwezig zijn bij 
verenigingen of onder burgers”, aldus Jürgen van Hulst. “Bij elke spontane 
ontmoeting komen zaken aan de orde die we in de lokale politiek kunnen 
oppakken. Door te luisteren en dialoog aan te gaan is voor de burger het werk 
in de gemeenteraad ook meer tastbaar”. 

 
Jürgen van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 
Mariëtte Nooijens (email: nooijens90@hotmail.com ) 
 

Attelakenseweg 
 
 

 

Gebrekkige communicatie naar omwonenden  

Bewoners worden niet juist geïnformeerd over de reconstructie van de 
Attelakenseweg in Etten-Leur. De CDA-fractie wil dan ook dat er op korte 
termijn een nieuwe bijeenkomst wordt georganiseerd voor omwonenden.  
Ronnie Buiks geeft een toelichting. 
 
“De CDA fractie heeft een brief geschreven naar het college van B en W met 
een aantal vragen over het communicatieproces. Zo is er verzuimd met 
omwonenden een vervolgbijeenkomst te houden over de werkzaamheden aan 
de Attelakenseweg. In het plan dat nu voorligt is gekozen voor asfalt met 
drempels terwijl een aantal omwonenden dat niet willen. Er zijn kaarten 
gestuurd naar bewoners met onjuiste kadastrale gegevens. Verder zijn er 
grondeigenaren die kunnen aantonen dat ze de gronden al minimaal twintig 
jaar in gebruik hebben. Toch zou er volgens de gemeente geen verjaring van 
toepassing zijn. Dat vraagt om nadere uitleg van de gemeente.” 
 
Ronnie Buiks (email: ronpol@hetnet.nl ) 
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Ervaring met WMO 

 

Eerste ervaringen met nieuwe WMO regels 

 

Vanaf 1 januari 2019 is een aantal regels binnen de WMO gewijzigd. In de 
laatste ALV van CDA Etten-Leur werd door een aantal leden zorg uitgesproken 
over de uitwerking van deze wijzigingen. De CDA fractie is positief over het feit 
dat burgers die een beroep op WMO ondersteuning moeten doen er financieel 
op vooruit gaan. De grootste verandering is de lagere eigen bijdrage die 
betaald moet worden. Tegelijkertijd leiden deze aanpassingen tot een 

lastenverzwaring voor de gemeente. De vaste lagere eigen bijdrage zal leiden 
tot minder inkomsten en meer gebruik van de voorzieningen. De CDA fractie 
zal dan ook de uitwerking van deze nieuwe regelgeving op de voet volgen. 
Voor reacties of ervaringen met WMO aanvragen kunnen leden zich melden bij 
ons fractielid Kitty Hoevenberg. 

Kitty Hoevenberg (email: kitty.hoevenberg@casema.nl ) 

 

mailto:kitty.hoevenberg@casema.nl

